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Urząd Miejski w Łomiankach

Radny Gminy Łomianki : s2-Piolrakyw Malgorzata Żo010w5 15 LIS. 2018

za: yćuse UOR powie kuch

Burmistrza Łomianek
Pani Małgorzata Żebrowska-Piotrak
w miejscu

INTERPELACJA

w sprawie stanu prac nad opracowaniem nowej metody naliczania opłat za odbiór odpadów.

W czerwcubr. Urząd zobowiązałsię przedstawić na koniec września alternatywne metody

naliczania opłat za odbiór odpadów.Dla przypomnienia, był to warunek niektórych radnych, którzy

zdecydowali się zagłosowaćza uchwałą zawierającą nowe stawkiza odbiór odpadów (podwyżka

o 300%).

Proszęo informację:

CoUrząd ma obecnie do zaproponowania mieszkańcom?

Jakie poczynił od czerwca kroki w celu uszczelnienia systemu naliczania opłat?

Od kiedy mieszkańcy będą mogli liczyć na obniżkę stawek za odbiór odpadów?

Jaki Urząd ma pomysł w kwestii zagospodarowania odpadów zielonych?oso
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Jak Urząd zamierza rozwiązać problem kontroli ilości przekazywanych firmie „BYŚ”

odpadów?
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